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Zápis a USNESENÍ ze zasedání Zastupitelstva obce Jinošov, konaného dne 13.9.2023, od 18:30 
hodin. 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Jinošov (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18.30 hodin 
starostou obce Rostislavem Pěnčíkem, (dále jako „předsedající“).  

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno tak, že pozvánka podle § 93 odst.  
1 zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Jinošov zveřejněna v souladu se zákonem po 
dobu nejméně 7 dní, a to od 4.9.2023 do 13.9.2023. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední 
desce“.  

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha č.1) konstatoval, 
že přítomno je 7 členů zastupitelstva (z celkového počtu všech 7 členů zastupitelstva), takže 
zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

Předsedající navrhnul ověřovatele zápisu pana Mička a pana Robotka, a zapisovatelem paní 
Chytkovou. 

Pro návrh hlasovalo 7 členů ZO. 

* * * 

Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou a v souladu  
se zveřejněním na úřední desce. K návrhu programu byl vznesen návrh na doplnění: zápisy 
výborů, pasporty hřbitova a komunikací 

Předsedající dal hlasovat o návrhu programu: 

Program jednání byl schválen 7 hlasy.  

Předsedající upozornil všechny přítomné i z řad spoluobčanů, kteří přišli na zastupitelstvo, že  
ze zasedání bude pořízen zvukový záznam pro pořízení zápisu. Nebyly vzneseny námitky. 

Usnesení č. 1:  

Zastupitelstvo obce Jinošov schvaluje program zasedání: 7 hlasy  

1. Provozně-organizační problematika 
- Schválení programu jednání 
- Hospodaření obce k 31.8.2023 
- Rozpočtová opatření 
- Smlouva č:JI-001040021739/016  o smlouvě budoucí VB  
- Zápisy výborů č.1 a č.2/2023 a další 
- Pasporty hřbitova a komunikací 
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2. Různé 
- Dotace 2023 + úvěr 

3. Diskuze 
4. Závěr   

* * * 
Bod 1,2) Provozně organizační problematika  

Hospodaření obce k 31.8.2023 – Stav na bankovních účtech celkem je 2.084.197,86- Kč 
 z toho: 

ČNB     751.295,51,- Kč 
Česká spořitelna     731.836,47,- Kč 
Česká spořitelna – podúčet  601.065,88,- Kč 
Pokladny celkem     56.809,-Kč 

 
Česká Spořitelna:  

K 31.12.2016 je z úvěru vyčerpaná částka 1.984.845,86,-Kč.   

K 31.8.2023 je splaceno 125.720,-Kč. Zbývá uhradit 269.065,86,-Kč 

Státní fond životního prostředí: půjčka ve výši 3.864.189,82,-Kč.  

Za 1Q. a 2.Q 2023 je uhrazeno 193.224,-Kč. Z půjčky zbývá uhradit 966.109,82,-Kč.  

Usnesení č.2: ZO bere hospodaření obce na vědomí. 

 Rozpočtové opatření č.4 ze dne 15.6.2023 ve výši 147.400,-Kč – příjmy z kulturní akce – pouť, 
příjem dotace na poskytnutí financování akce „Rozšíření systému separace odpadů“, výdaje na 
lesy, oprava cesty u Otradic, oprava kapličky – POVV I.fáze, odchodné z funkce bývalého 
starosty dle rozhodnutí kraje a další změny v souladu s ustanovením § 16 zákona č.250/2000 
Sb. o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. 

 Rozpočtové opatření č.5 ze dne 24.7.2023 ve výši 471.100, -Kč – příjmy daňové, příjmy na 
hospodaření v lesích, POVV 2023 – II.etapa, přeplatek elektřiny, výdaje na služby v lese, na 
kulturu, SDH, nákup DDHM(dlouhého drobného hmotného majetku) – čerpadlo na hřbitov, 
výdaje za ceniny a další % plnění rozpočtu 

 Rozpočtové opatření č.6 ze dne 9.8.2023 ve výši 1.006.200,-Kč – jedná se o daňové příjmy, 
příjmy ze záloh na vodné, příjmy z kulturních akcí, z pojistných plnění – světlo přechod, příjem 
z dotace od ministerstva průmyslu a obchodu na modernizaci veřejného osvětlení, výdaje na 
kulturu – služby, drobný dlouhodobý hmotný majetek, výdaje na pořízení veřejného osvětlení, 
výdaje na odpady, na SDH a další plnění rozpočtu v souladu s ustanovením § 16 zákona 
č.250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. 
 

Usnesení č.3: ZO bere rozpočtová opatření na vědomí. 
 
 Smlouva č:JI-001040021739/016  o smlouvě budoucí VB – jedná se o smlouvu o smlouvě 

budoucí o zřízení věcného břemene na pozemcích 
p.č.1041/1,1041/2,1059/1,1235,1252,1566,18/1,302/1,83/1 jedná se o akci EG.D a.s., 
„Jinošov-obec:kabelizace venkovní sítě NN“ 
 

Usnesení č.4:  ZO schvaluje podpis smlouvy o zřízení VB 
Usnesení bylo schváleno 7mi hlasy. 
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 Zápisy výborů – viz přílohy 
Finanční výbor, zápis č.1 ze dne 4.4.2023. Finanční výbor, zápis č. 2 ze dne 5.6.2023   Kontrolní 
výbor, zápis č.1 ze dne 31.3.2023, Kontrolní výbor, zápis č.2 ze dne 30.6.2023                         
Kulturní výbor, zápis ze dne 28.8.2023, Sportovní výbor ze dne 28.8.2023 

 
Usnesení č.5: ZO bere zápisy všech výborů na vědomí. 
 

 Passportizace hřbitova a místních komunikací 
- Hřbitov – jedná se o zaměření hrobových míst a přenesení do elektronické digitální formy, 

kde budou zaneseny přesné informace o jednotlivých hrobových místech s fotodokumentací. 
- Obecní komunikace – pasport komunikací ve vlastnictví obce v elektronické podobě pro 

připravovanou digitální mapou Kraje Vysočina 
Cena 135Kč za hrobové místo, u komunikací 3,5-6Kč  za 1 metr podle typu komunikace a 
15tis. Kč za polygonové vykreslení.  

Usnesení č.6: ZO 
ZO schvaluje pořízení obou pasportů – hřbitova a komunikací. 
Usnesení bylo schváleno 7mi hlasy. 
 

Bod 3) Různé 
 
Starosta na úvod poděkoval všem zúčastněným na přípravách kulturních akcí, které během léta 
a září proběhly. Spolku Aktiváček za pořádání akce Pohádkový les, který byl v sobotu 9.9.2023, 
kdy se zúčastnilo neuvěřitelné množství dětí s rodiči a příbuznými. Odhadem neuvěřitelných cca 
850 osob. S tím byly samozřejmě spojené i menší problémy s parkováním účastníků, pro příště 
budeme připraveni, nicméně nikdo nečekal tak velkou návštěvnost. Starosta apeloval pro 
pokračování této akce i v následujících letech. Předsedající informoval o pořízení drobného 
dlouhodobého majetku – 10x pivní set(skládací lavice a stoly), výčepní zařízení, plynový gril – 
tento majetek bude využíván k zajištění obecních akcí. 
 
Dotace 2023 + úvěr 

- Dotace na tříděný odpad – obec dotaci získala ( Rozšíření systému separace odpadů-obec 
Jinošov, celkové výdaje 1027991,80Kč ,dotace 873793,03 Kč), dotace je určena na rozšíření 
počtu popelnic systému door to door (každá nemovitost obdrží nádobu na papír a plast 240L), 
vybudování kontejnerového stání u bytovek a u hřbitova. Vybrané místo pro objekt, sloužící 
k umístění kontejnerů – plast, sklo, papír, kov o velkosti cca 32 m2 na obecním pozemku 
sousedícím s pozemkem prostřední bytovky malé stání u hřbitova 8 m2 pro nádoby 240L plast, 
sklo,kovy 

- Dotace na předcházení vzniku odpadů – obec dotaci také získala (Předcházení vzniku 
odpadů-obec Jinošov, celkové výdaje 2281261,40 Kč, dotace 1779383,89 Kč, žádost jsme 
podávali i za obec Čikov, částka bude rozdělena mezi obě obce), jedná se o pořízení HM 
(hmotného majetku) – štěpkovače, kompostérů pro občany, myčky na opakovatelně použitelné 
kelímky a 1200Ks kelímků pro každou obec - předsedající zajistí potřebné kroky k realizaci a 
dokončení. 

- Půjčka/úvěr – nabídla od České Spořitelny s úrokem 4,9% ,ZO by úvěrem chtělo pokrýt 
vlastní náklady na realizaci dotací a z příjmu dotací úvěr postupně uhradit. 
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Oprava kapličky – nadále pokračují práce, zhotovitel plní postupy prací. Předsedající informoval o 
pravidelných kontrolách probíhajících prací. Dále bude postaven nový plot kolem kapličky. 
Předsedající navrhl plot udělat vlastními silami formou brigády. 
 
Hřiště u kapličky – všechny prvky jsou umístěny, nyní se pokládá první vrstva speciálního povrchu, 
která má 14dní zrání, následuje finální barevná vrstva. Buduje se nový vstup na hřiště a zábradlí. Nad 
rámec výběrového řízení bylo dohodnuto zakomponování plošných 2D herních prvků – skákací panák, 
hra Twister, Člověče nezlob se!, a další, v zadní části bude koš na street basket. Pro letní období bude 
k dispozici mlžítko a pítko. Nyní se tyto prvky připravují a budou zakomponovány do volných ploch 
pro 100% využití hřiště. Pro návštěvníky hřiště se plánuje volné využití sociálního zařízení, které by 
bylo zpřístupněno formou čipu, občané by získali na OÚ. Oplocení hřiště je ve výstavbě a přední a 
zadní část tvořena pozinkovanými panely zůstane. Předsedající informoval o zabezpečení hřiště 
monitorováním kamerou. Úprava prostor kolem hřiště je v řešení. 
Předsedající informoval o představě slavnostnějšího otevření hřiště, spolu s vysvěcením opravené 
Kapličky – pravděpodobně konec října. 
 
Pergola na hřišti – oprava střechy proběhne do zimy, v případě, že by se nestihla, musí se střecha 
sundat. Obec by oslovila občany o pomoc formou brigády.  
 
Akce do konce roku: 
Rybářské závody – ne 8.10.2023 od 8 hod na rybníku na návsi. 
Výlov rybníka – 15.10.2023 zajistí  Moravský rybářský svaz 
Drakiáda v říjnu-termín bude upřesněn.  
Lampionový průvod  listopad- opět bude upřesněn termín 
Mikulášská nadílka – 3.12.2023 s rozsvěcením vánočního stromu 
Setkání pro dříve narozené – so 9.12.2023 pro zvané seniory. 
Celorepubliková akce „Česko zpívá koledy“ – adventní setkání u parketu 13.12.2023 v 18 hod. 
Vánoční bruslení – poslední týden v prosinci 
Vánoční koncert v kostele sv. Petra a Pavla Jinošov – poslední týden v prosinci 
Filmové odpoledne pro děti – promítání pohádek a filmů v sále OÚ. 
 

- Žádost Diakonie Broumov o zajištění materiální sbírky. Obec zajistí prostory v sálu a 
vyhlásí sbírku co nejdříve.  

 
- Úklid stolů a lavic – zařídí ZO ve spolupráci s občany. 

 
- Svoz nebezpečných odpadů – 7.10.2023 – občané budou informováni 

 
- Změna jízdního řádu autobusů ICOM – změny jsou z důvodu uzavírek a objízdných tras 

v čase trvání do 15.12.2023. Bohužel společnost ICOM neinformovala obec o změnách včas. 
 

- Práce v lesích – probíhají opravy oplocenek a jejich vyžínání a postřik. Starosta požádal o 
kontrolu oplocenek v obecních lesích. 
 

- Vodojem – zastupitel pan Košťál navrhl pořídit bezpečnostní dveře na vodojem. ZO se 
domluvilo na zajištění a dále na vyžínání trávy. 
 

- Biokoridory – do konce roku by mělo proběhnout předání od zhotovitele do péče obce. 
Starosta bude informovat. Obec bude muset zajistit následnou péči. 
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Slovo bylo předáno přítomným hostům: 
První si vzal slovo pan V. – ptal se na webové stránky obce, kde nefunguje propojování webu obce na 
mobilní telefony. Např. pozvánky v kalendáři, které jsou běžně při otevření na počítači zobrazené 
v mobilním telefonu se nezobrazí. Předsedající přislíbil zjištění možnosti úpravy webu a nápravu. 
  
Další si vzala slovo paní CH. – poděkovala zástupcům obce za podporu jinošovských žen nejen při 
konání akce Noc kostelů. Dále se zmínila o pořádání poutě, která letos poprvé proběhla v jiném režimu 
a podle ohlasů veřejnosti, byla jednou z nejlepších poutí. Paní Ch. tuto akci označila za velice zdařilou.  
 
Dále v diskuzi byla řešena situace s nedodržováním obecní vyhlášky o psech, kdy je majitel psa 
povinen uklidit psí exkrementy, jedná se o zákon 200/1990 Sb. Obec přislíbila řešení a apeluje na 
majitele psů aby k tomuto nedocházelo na veřejných místech 
Další dostal slovo pan CH. ml.. který vznesl dotaz, zda-li by bylo možné oslovit PČR aby v obci 
pohlídali rychlost projíždějících vozidel. Obec již dříve chtěla aby hlídka policie stála v obci a měřila 
rychlost, nicméně potřebují veřejný/obecní pozemek, nemohou stát na soukromých pozemcích. Policie 
se vyjádřila, že v Jinošově se projíždí 50 km rychlostí a není potřeba dělat jiná šetření. V důsledku 
všech uzavírek je veškerá doprava na Bíteš směřována objížďkou přes Jinošov, zvýšený provoz je 
omezen přidáním značek omezujících rychlost na 70 a 50km/hod. před začátkem obce. Obec požádá 
PČR o namátkové měření v obci. 
 
Další diskuze byla kolem výběru místa kontejnerového stání pro dotaci na tříděný odpad, kde se jedná 
o vybudování  kontejnerového stání u bytovek. V pondělí 11.9.2023 se ZO potkalo na místě, kde se 
společně s některými obyvateli bytovky č.77 bavili o možnostech místa stání, tak vzhledu. Ze schůzky 
vyplynulo, že by se oplocení stání vybudovalo z gabionu  a umístilo se na obecním pozemku. Nicméně 
o dva dny později se pan CH. ml, vyjádřil, že takto to vlastně nechce a navrhl jiné místo – prostor mezi 
bytovkou č.p.32 a rodinným domem č.p.82. ZO se panu Ch. snažilo vysvětlit, že toto místo není 
vhodné, a to z důvodu protipovodňového pásu, který při velké vodě odvádí přebytečnou vodu, a proto 
není možné toto místo zastavět a zatarasit tak odtokovou trasu. Předsedající uvedl, že pokud obec 
nedodrží podmínky získané dotace na rozšíření sběrných míst, bude muset pravděpodobně část peněz 
vrátit v tomto případě se jedná o 220000Kč. ZO o tomto bude jednat na pracovním zastupitelstvu.   
 
 

 
Bod 4) Závěr 

Předsedající poděkoval přítomným a ukončil zasedání zastupitelstva obce v 21:38 hod. 

Přílohy zápisu: 

- č.1 Prezenční listina 

- č.2 Hospodaření obce 

- zápisy výborů 

Zápis byl vyhotoven dne: 20.9.2023 

 
Ověřovatelé: 
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Mička.................................               Robotka ................................. 

 
 
 
 
 
 
…………………………………..                .………………….………… 
        

  starosta                      místostarostka  

 
Zveřejněno na úřední desce dne: 20.9.2023 
Zveřejněno na elektronické úřední desce dne: 20.9.2023  
Sňato z úřední desky dne: 31.10.2023 
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